

# Soroptimist International (SI) Club Darmstadt

Benefizveranstaltung  
Benefit event

For Ukraine + girls project Mali

@Justin Jin

mit / with

**Madame  
Christine  
Lagarde**

**Vortrag: BE EMPOWERED**

President of the European Central Bank

feiert 100+1 Jahre  
Soroptimist International

100+1

## Christine Lagarde

Since November 2019, Christine Lagarde has been the President of the European Central Bank. Between 2011 and 2019, she served as the eleventh Managing Director of the International Monetary Fund (IMF). Prior to that she served as French Economic Finance Minister from 2007 to 2011 after having been Trade Secretary from 2005 to 2007. A lawyer by background, she practiced for 20 years with the international law firm Baker McKenzie, of which she became global chairman in 1999. In all such positions, she was the first woman to serve. In 2020, Lagarde was ranked the second most influential woman in the world by Forbes and has been named by TIME as one of the 100 most influential people in the world. Christine Lagarde was named Officier in the Légion d'honneur in April 2012 and Commandeur dans l'ordre national du mérite in May 2021.

Seit November 2019 ist Christine Lagarde Präsidentin der Europäischen Zentralbank. Zwischen 2011 und 2019 war sie die elfte Geschäftsführende Direktorin des Internationalen Währungsfonds (IWF). Davor war sie von 2007 bis 2011 französische Wirtschafts- und Finanzministerin, nachdem sie von 2005 bis 2007 Handelsministerin war. Als Juristin mit Hintergrund arbeitete sie 20 Jahre lang bei der internationalen Anwaltskanzlei Baker McKenzie, deren weltweite Vorsitzende sie 1999 wurde. In all diesen Positionen war sie die erste Frau, die diente. Im Jahr 2020 wurde Lagarde von Forbes als zweiteinflussreichste Frau der Welt eingestuft und von TIME zu einer der 100 einflussreichsten Personen der Welt ernannt. Christine Lagarde wurde im April 2012 zum Officier in der Légion d'honneur und im Mai 2021 zum Commandeur dans l'ordre national du mérite ernannt.



**Celebrating 100+1 years  
Soroptimist International**

100+1

Dienstag 17. Mai 2022, 19 Uhr  
Einlass 17:45 Uhr / Doors open 17:45

**Orangerie Darmstadt**

Bessunger Str.44, 64285 Darmstadt  
Eintrittspreis / Admission 100 €

Vortrag mit Diskussion (Englisch)  
Lecture followed by discussion (English)

**Moderation: Shelly Kupferberg**

**Musik: Cellostrada Quintet**

*Teilnahme nur nach vorheriger Anmeldung unter: / Participation only  
with prior registration at email: [benefiz@clubdarmstadt.soroptimist.de](mailto:benefiz@clubdarmstadt.soroptimist.de)*

*Corona: 2G+, es gelten die aktuellen Regeln  
Corona: 2G+ or rules applicable on day of event*

100+1

**Programm**

Program

**17:45 - 18:30 Einlaß**

Doors open

**Empfang mit Begrüßungsgetränk**

Reception with welcome drink

**18:45**

**Einnehmen der Sitzplätze**

Seating

**18:50**

**Cellostrada Quintet**

**19:00**

Beginn

Program begins

**21:00**

**Ende der Veranstaltung**

End of the benefit event

